
کمبود کالاهای اساسی در زنجان وجود ندارد
معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار زنجان:

معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار زنجان گفت: 
در رابطه با کالاهای اساســی کمبودی وجود ندارد و 
شهروندان نگرانی در رابطه با تأمین و توزیع این کالاها 
نداشــته باشــند. محمدرضا آبی پور، در جلسه ستاد 
تنظیم بازار اســتان در محل استانداری زنجان گفت: 
براساس گزارش بخش ارزیابی استانداری و بازرسان 
ســازمان صنعت، معدن وتجارت اســتان، تغییرات 
قیمتی در اقلامی اساسی استان زیاد نبوده است. وی 
اظهار کرد: طی چند روز گذشته قیمت چند قلم کالا 
افزایش داشته و در برخی موارد شاهد کاهش قیمت 
نسبت به ۱۰روز گذشته هستیم. معاون هماهنگی امور 
اقتصادی استاندار زنجان گفت: براساس گزارش های 
ارائه شده در رابطه با کالاهای اساسی مشکل کمبودی 
وجود ندارد و شــهروندان نگرانــی در رابطه با تأمین 
و توزیع این کالاها نداشته باشــند. آبی پور به قوانین 
حمایت از مصرف کنندگان اشــاره کرد و ابراز داشت: 
قدرت بازدارندگی قانون در دســت مجری آن نیست 
و قاضــی نمی تواند بیش از جرم انگاری انجام شــده، 
مجازات تعیین کند و بازنگری نکردن در قوانین سبب 
می شود قانون اثرات بازدارندگی خود را از دست دهد. 

معاون هماهنگی امور اقتصادی اســتاندار زنجان به 
برگزارنشدن نمایشــگاه بهاره در استان زنجان اشاره 
کرد و افزود: نمایشگاه ها برای عرضه محصول با قیمت 
کمتر در مناسبت های مختلف برگزار می شود. آبی پور 
از کاهش ۲۰درصدی قیمت سیب زرد و قرمز در بازار 
خبر داد و افزود: بازرسی ها از بازار شب عید باید تا شب 
عید ادامه داشته و تشدید شود و علاوه بر دستگاه هایی 

که این وظیفه را عهده دار هســتند، واحد بازرســی 
اســتانداری نیز به این موضوع ورود پیدا کرده است. 
وی  با تاکید بر اینکه تشدید بازرسی ها از بازار شب عید 
باعث خواهد شد از بروز تخلفاتی از قبیل گران فروشی و 
سایر موارد جلوگیری شود، افزود: هم اکنون رایزنی های 
در راستای خرید میوه شــب عید در حال انجام است. 
آبی پور با یــادآوری اینکه آمار حاکی از آن اســت که 

نرخ تورم اســتان زنجان طی دی ماه امسال نسبت به 
میانگین کشوری رقم بالاتری بوده است، تصریح کرد: 
بالا بودن نرخ تورم استان زنجان از میانگین کشوری با 
نرخ ۳.۳درصد مربوط به دی ماه بوده و برای کل ماه ها 
صادق نیست. معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار 
زنجان با اشــاره به اینکه اظهارات برخی از رســانه ها 
درخصوص اینکه نرخ تورم اســتان زنجان از میانگین 
کشوری بالاتر است، اظهارنظر درستی نیست، ادامه 
داد: یکی از اقدامات انجام شده در استان، متعادل سازی 
قیمت تخم مرغ بود که با وارد کردن آن از سایر استان ها 
این دغدغه نیز رفع شــد. آبی پور اظهار کرد: اگر قرار 
باشد قیمت ها در بازار شــب عید کنترل شود، نباید 
با کسی تعارف داشته باشــیم؛ به همین خاطر همه 
اجناس باید توسط صنوف مختلف قیمت گذاری شود 
تا به هنگام بازرسی ها مشــکلی به وجود نیاید. وی با 
یادآوری اینکه در ادوار گذشته شاهد همکاری خوب 
و تنگاتنگ دســتگاه های مختلف در راستای متعادل 
کردن قیمت ها در بازار شــب عید بودیم، خاطرنشان 
کرد: بی تردید اگر این اتفاق تداوم داشته باشد، نیازی به 

برگزاری نمایشگاه های بهاره نخواهد بود.
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رئیس هیئت مدیره شرکت فولادمبارکه در پاسخ به این 
سوال که چه آینده ای برای این شرکت قابل تصور است، 
خاطرنشان کرد: مجموعه فولادمبارکه در هم آوردهایی 
مانند IMI۱۰۰ ضمن اینکه تــلاش کرده تا خود را در 
معرض یک ارزشیابی مستقل قرار دهد، سعی کرده در 
زمینه های جدید نیز نام آور بوده و نیازمندی کشور را 
در عرصه محصولات فولادی به ویژه ورق های مختلف 
تامین کنــد. در این میان صنایع فــولادی نیز موفق 
شده اند تا از این نگاه شرکت فولادمبارکه بهره مند شوند.
تقی نتاج تصریح کرد: فولادمبارکه توانسته با دسترسی 
به جدیدترین دانش هــا و علی رغم همه محدودیت ها 
نوید تامین نیازهای فعالان اقتصادی را به آن ها بدهد. 
این شــرکت به ویژه در بازه زمانی یکســال اخیر که 
صنعت فولاد و خود شرکت فولادمبارکه تحریم های 
ناعادلانه ای را شاهد بوده است، موفیت های چشمگیری 
از جمله ثبت رکورد و رشد پنج درصدی تولید را تجربه 
کرده و آنچه در آینده فولادمبارکه مد نظر بوده کماکان 
ادامه همین استراتژی است. وی افزود: در همین راستا 
در تلاش هســتیم تا با دسترســی به دانش های نو و 
دیجیتال ســازی فرآیندهای تولید فولاد، این تحول 
اساسی در صنعت و اقتصاد جهانی را پیگیری کنیم تا 
فولادمبارکه بتواند به عنوان نخستین شرکت در این 
عرصه عمل کند. به علاوه با اینکه این شرکت از میان 
۱۰۰ شرکت برتر کشور، رتبه چهارم را از نظر شاخص 
فروش در سال جاری کسب کرده اســت، این نوید را 
می دهیم که در سال های آتی این رتبه افزایش یابد. در 

همین شرایط شرکت فولادمبارکه توانست رتبه اول در 
بین گروه فلزات اساسی را از آن خود کند.رئیس هیئت 
مدیره شــرکت فولادمبارکه خاطرنشان کرد: ورود به 
حوزه  تولید محصولات جدید و استراتژیک در ابر پروژه 
نورد گرم۲ یک رویکرد ریسک پذیرانه را می طلبد که 
شرکت فولادمبارکه این رویکرد را دارد اما باید توجه 
داشــت که اگر این تصمیمات در زمان خود عملیاتی 
نشود، نمی توانیم به موقع از منافع آن  بهره مند شویم و 
حتی ممکن است خسارت هایی را نیز از منظر اقتصاد 
ملی بر کشور تحمیل کند. فولادمبارکه به سهم خود 
این اقدامات را انجام داده و صورت جلســات مدیریتی 
و بررسی های بدنه کارشناســی این مجموعه نیز مهر 
تائیدی بر این مطلب است.تقی نتاج افزود: همه سطوح 
مدیران این شرکت قابلیت محقق کردن شعار جهش 
تولید در عرضه فولاد را دارا هستند اما متاسفانه برخی 
ابهام هایی که در لایه های مختلف سیاست گذاری وجود 
دارد، در حال حاضر به صورت ترمز عمل کرده اســت. 
تا زمانی که تائیدیه ابتدایی مراجع سیاســت گذاری و 

نظارتی را نداشته باشــیم، نمی توانیم ریسک پذیری 
خود را به صورت کامل اجرایی کرده و اقدامات بعدی 
که سرمایه گذاری سنگینی را می طلبد، انجام دهیم. 
وی ادامه داد: علاوه بر اینکه ظرفیت ســازی هایی که 
در زنجیره تولید فولاد در کشــور در حال انجام است 
باید به صورت هوشمندانه انجام شود. وزارت صمت به 
عنوان محور سیاست گذاری و نظارت فنی این کار، باید 
مراقبت کند که ظرفیت سازی های بیهوده انجام نشود. 
تقی نتاج افزود: ما شاهد هســتیم که علی رغم اینکه 
مجموعه عظیم تولید فولاد که شامل شرکت هایی نظیر 
فولاد مبارکه و ذوب آهن اصفهان اســت، ظرفیت های 
دیگری نیز در زنجیره تولید محصولات فولادی ایجاد 
شده اســت. در برخی اســتان ها ظرفیت های مشابه 

در حوزه هایی مانند گندله ســازی، کنسانتره و حتی 
زنجیره های تکمیلی این بخش در حال شــکل گیری 
اســت که تنها اتلاف ظرفیت ها و منابــع ملی اقتصاد 
ایران را بــه دنبال دارد. رئیس هیئت مدیره شــرکت 
فولاد مبارکه گفــت: وزارت صمت بــه عنوان مرجع 
محوری این حوزه از یک سو و نمایندگان محترم مردم 
در مجلس شورای اسلامی از ســوی دیگر باید مراقب 
باشند که ظرفیت سازی بیهوده انجام نشود.تقی نتاج 
اضافه کرد: باید توجه داشــت که بخــش عمده ای از 
فناوری های استفاده شده در این خصوص، فناوری های 
وارداتی هستند بنابراین ورود آن ها به کشور مستلزم 
پرداخت منابع ارزشــمند و ملی اســت. این در حالی 
است که این ظرفیت ها در مجموعه های بزرگی مانند 

فولادمبارکه و ذوب آهن وجــود دارد؛پس نباید منافع 
ملی را بیهوده تلف کنیم.

 دستیابی به دســتاوردهای قابل توجه 
صنعت فولاد توسط گروه فولادمبارکه

غلامحسن تقی نتاج با اشاره به وجود ظرفیت های قابل 
توجه در گروه فولادمبارکه گفــت: با توجه به وارداتی 
بودن فناوری های این حوزه نبایــد منابع ملی را برای 
ظرفیت ســازی مجدد و بیهوده هدر داد.رئیس هیئت 
مدیره شــرکت فولادمبارکه در حاشــیه هفدهمین 
نمایشــگاه بین المللی متافو در گفت وگــو با خبرنگار 
ایراسین با بیان اینکه همه شاخه های صنعت نیازمند 
برگزاری چنین نمایشگاه هایی هســتند، اظهار کرد: 
فعالان این حوزه می توانند با استفاده از این نمایشگاه ها، 
عملکرد و برنامه های آتی خودشــان را در معرض دید 
افراد قرار دهنــد. به علاوه در چنین نمایشــگاه هایی 
بازدیدکننــدگان می تواننــد کل زنجیــره را در کنار 
هم به صورت یکپارچه مشــاهده کننــد. این ویژگی 
که از همه مهم تر اســت، یقینا افکار نو یــا به عبارتی 
نوآوری هایی نیز می تواند در مسیر خود به وجود آورد. 
وی افزود: طی بازدید کوتاهی که از هفدهمین نمایشگاه 
بین المللی متافو داشتم، به وضوح شاهد بودم که باوجود 
همه محدودیت ها از جمله تحریم هــا، ایران موفق به 
دستیابی به دستاوردهای قابل توجهی در این صنعت 
زیرساختی اقتصاد ملی شده است. گروه فولادمبارکه 
هم که با اصلی ترین شاخه های خود در این نمایشگاه 
حضور پیدا کرده است موفق شــده تا به خوبی چنین 
 ظرفیت و توانمندی خود را در معرض دید اشــخاص 

قرار دهد.

 وجود شهرک صنعتی برق
 از الزامات استان زنجان است

اســتاندار زنجان گفت: وجود شــهرک صنعتی 
برق در این منطقه کــه از آن به عنوان ظرفیتی 
برای قطب برق کشور یاد می شود، یک ضرورت 
اســت. فتح اله حقیقی با بیان اینکه از گذشته تا 
به امروز تلاش مســتمر و واقعی برای اســتفاده 
از ظرفیت اســتان در حوزه بــرق و الکترونیک 
صورت نگرفته است، گفت: نیاز امروز استان در 
این عرصه برخورداری از یک عزم عمومی است. 
وی با تاکید بر اینکه تا زمانی که این عزم عمومی 
وجود نداشته باشــد، نمی توان انتظار داشت که 
اســتان زنجان بتواند در حوزه برق و الکترونیک 
به ظرفیت های واقعی خود دست یابد، افزود: اگر 
هم عزمی از گذشته تا به امروز در این عرصه وجود 
داشته، این عزم عمومی منطبق با واقعیت های 
استان در این عرصه نبوده است. استاندار زنجان 
با بیان اینکه معتقدیم حرکت در این راستا باید 
منطبق و هم راستا با واقعیت های استان در حوزه 
برق و الکترونیک باشــد تا به آنچه که استان در 
این زمینه محق است دســت یابد، تصریح کرد: 
اگر قرار بود در این خصوص منطبق با واقعیت ها 
حرکت کنیم، تبدیل شدن استان به قطب برق و 
الکترونیک کشور دور از دسترس نبود. وی با تاکید 
بر اینکه برای تحقق آنچه تا به امروز در حوزه برق و 
الکترونیک انجام شده، ایجاد شهرک صنعتی قوی 
در این حوزه بود که ایــن موضوع باید تا به امروز 
محقق می شــد، ادامه داد: علی رغم برخورداری 
استان از ظرفیت های قابل توجه در این زمینه، 
کار خاصی در این خصوص به ویژه برای تشکیل 

این شهرک صنعتی انجام نشده است. 

 حساسیت جامعه نسبت به 
بیماری کرونا بیشتر شود

معاون سیاسی و امنیتی استاندار زنجان گفت: باید 
جامعه را نسبت به رعایت توصیه های بهداشتی 
هوشیار کرد. خدابخش مرادی نافچی،  به مقابله 
با ویروس کرونا اشــاره کرد و گفت: مبارزه با این 
بیمــاری در اولویت کارها و برنامه هاســت. وی 
اظهار کرد: در برخی استان های کشور شرایط آبی 
کرونایی حاکم بود که به دلیل بی تفاوتی در رعایت 
پروتکل های بهداشتی و عادی انگاری وضعیت این 
شهرها قرمز شد. وی گفت: بسیاری از خانواده های 
ایرانی در پایان ســال به خرید ملزومات شــب 
عید اقدام می کنند کــه در این خصوص جلب و 
جذب مشارکت مردم برای رعایت پروتکل های 

بهداشتی و حفاظت فردی یک اولویت است. 

مدیر روابط عمومی فولادمبارکه:

رسالت روابط عمومی؛ معرفی 
اقدامات بنیادی فولادمبارکه است
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هادی نباتی نژاد، در نشست مدیران روابط عمومی 
گروه فولادمبارکه در حاشیه نمایشگاه ایران متافو، 
با اشاره به نقش و جایگاه روابط عمومی گفت: گروه 
فولادمبارکه از شرکت هایی تشکیل شده که همه 
در انجام فعالیت های سیســتمی و فرآیندی خود 
سرآمد بوده و هســتند و آنچه که در شرایط فعلی 
بیش از پیش باید مــورد توجه روابط عمومی های 
گــروه قرارگیرد، همــکاری و همگرایــی بهتر و 
بیشتر با شرکت فولادمبارکه در راستای انعکاس 
دســتاوردهای گروه به ذی نفعان است.نباتی نژاد 
رویکرد روابط عمومی فولادمبارکه را هماهنگی و 
انسجام بیشتر دانست و افزود: توجه و اهمیت روابط 
عمومی های گروه فولادمبارکه در حوزه رســانه و 
ارتباطات موجب می شود در سطح منطقه ای، ملی 
و بین المللی خدمات گــروه به مخاطبان و جامعه 
منتقل شود. وی افزود: در شــرکت فولادمبارکه 
امکان اســتفاده از پتانســیل ها و توانمندی های 
متعدد در جهت همراهی و همسویی فعالیت های 
مشترک وجود دارد و تجمیع خدمات می تواند در 
نهایت برای گروه فولادمبارکــه مفید فایده واقع 
شود.اگرچه ممکن است روابط عمومی های گروه 
از نظر منابع محدودیت هایی داشــته باشند اما با 
کمک همدیگر می توان از محدودیت ها عبور کرد 
و با تجمیع منافع مشــترک ، شاهد خروجی های 
بهتر و بیشتری باشیم.نباتی نژاد با اشاره به سیاست 
کلان فولادمبارکه در معرفی پروژه های هلدینگ 
افزود: مدیریت ارشد شرکت در حوزه های متعدد به 
ویژه توسعه، برنامه های استراتژیک تعریف کرده که 
روابط عمومی های گروه در انتقال نتایج اقدام های 
صورت گرفته نقش به سزایی دارند. در این بین به 
کمک ارتباطات و رسانه ها می توان جامعه پیرامون 
هریک از شرکت ها را به خوبی مطلع کرد. وی گفت: 
هم افزایی کارهای مشترک با برگزاری نشست های 
تخصصی و دوره های آموزشي مشترک امکان پذیر 
است و این همکاری در پدید آمدن کارهای ماندگار 
در تمامی سطوح روابط عمومی گروه فولادمبارکه 

نقش به سزایی دارد.
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مصرف گوشت مرغ در استان  
زنجان افزایش یافته است

رئیس سازمان جهاد کشاورزی زنجان گفت: به 
صورت میانگین روزانه ۱۷۲ تن گوشت مرغ زنده 
به کشتارگاه ها برای کشتار ارسال شده است. در 
روزهای اخیر مصرف گوشت مرغ از ۴۶تن به ۵۶تن 
افزایش یافته است. جواد تاراسی، درجلسه ستاد 
تنظیم بازار در محل استانداری زنجان، به تعرفه 
پایین تعیین شده برای اجاره انبار توسط سازمان 
حمایت از حقوق مصرف کننده اشاره کرد و گفت: به 
دلیل این تعرفه پایین امکان اجاره انبار برای نهاده ها 
وجود ندارد. وی اظهار کرد: با وجود انبار خالی در 
استان و دپوشدن سهمیه استان در انبارهای بندر 

امکان حمل و دپوی آن را در استان نداریم. 
رئیس سازمان جهاد کشــاورزی استان زنجان 
با بیان اینکه کنجاله باید در ســوله و سویا باید 
در محیط انبار دپو شــود، گفت: در حال حاضر 
۴۰هزار تن از سویای اســتان در بندر انباشته و 
درخواست های بســیاری برای تعجیل در حمل 
آن به استان داریم. تاراسی، با بیان اینکه در حال 
حاضر ذخیره گوشت قرمز منجمد به صفر رسیده 
است، ابراز داشت: مقرر شده ۵۰تن براساس سرانه 
جمعیتی به استان، قبل از پایان سال اختصاص 
یابد ولی ۱۷۰تن ذخیره مرغ منجمد در اســتان 
داریم. وی بــا بیان اینکه اســتان زنجان یکی از 
استان های پاک در بحث شیوع آنفلوآنزای فوق 
حاد پرندگان است، گفت: برای رعایت این مسئله 
سخت گیری های بسیاری در استان انجام می شود 
و از ابتدای امسال تاکنون ۲۷۸روز کشتار انجام 

شده است. 
رئیس سازمان جهاد کشــاورزی استان زنجان با 
بیان اینکه به صورت میانگین روزانه ۱۷۲تن مرغ 
زنده به کشتارگاه ها برای کشتار ارسال شده است 
ابراز کرد: در روزهای اخیر مصرف گوشت مرغ از 

۴۶ تن به ۵۶ تن رسیده است.
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۴۵۲ هکتار از اراضی ملی زنجان رفع تصرف شد

نماینده مردم تبریز در مجلس شورای اسلامی:

فولادمباركه در كشور كارآفرینی و رشد اقتصادی ایجاد كرده است

بیماران از برند ایرانی داروها استفاده كنند
فرمانده یگان حفاظت اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری استان زنجان گفت: ۹۸ فقره قلع و قمع و رفع تصرف به مساحت بیش 
از ۴۵۲ هکتار از ابتدای امسال تاکنون در استان انجام شده است. سرهنگ رضا مهدیون افزود: طی این مدت ۸۹ فقره به مساحت 
یک هزار و ۴۶ هکتار اطفای حریق انجام شده است. وی یادآورشد: در این بازه زمانی نسبت به مدت مشابه سال گذشته به رغم 
اینکه تعداد وقوع آتش سوزی ها دراستان افزایش داشته است از نظر وسعت حریق با کاهش ۱۰درصدی مواجه بودیم. مهدیون 
اظهار اشت: حضور به موقع عوامل اطفای حریق، گشت ها و همکاری اهالی محل از دلایل اصلی کاهش وسعت آتش سوزی است. 
مهدیون با اشاره به آمار قاچاق چوب گفت: کشف و ضبط انواع چوب آلات قاچاق طی ۱۰ماه امسال نسبت به مدت مشابه سال 

گذشته افزایش ۴۴درصدی داشته است.

نایــب رئیس فراکســیون  نسل فردا/ گروه ایران 
news@ naslefarda.net  انقلاب اســلامی مجلس

شورای اسلامی در بازدید از 
غرفه فولادمبارکه در نمایشگاه ایران متافو گفت: فولادمبارکه متعلق 
به کل کشور اســت و همه باید از آن حمایت کنند.حجت الاسلام 
ســیدمحمدرضا میرتاج الدینی درباره لزوم حمایت از شــرکت 

فولادمبارکه در کشور گفت: فولادمبارکه مربوط به یک دولت، جناح 
یا مدیرعامل خاص یا حتی استان اصفهان نیست بلکه متعلق به تمام 
کشور است و همه باید از آن حمایت کنند تا بتواند به رشد اصلی در 
تولید فولاد که در کشور و سایر استان ها وجود دارد دست یافته و به 
هدف های برنامه ششم و کلان کشور برسیم.  نماینده مردم شریف 
تبریز در مجلس شورای اســلامی همچنین در خصوص حمایت 

مجلس شورای اسلامی از این مجموعه بزرگ فولادی گفت: وظیفه 
ما این اســت که از همه واحدهای تولیدی در تمامی مجموعه ها 
حمایت کنیم تا برنامه های توسعه ای رشد کنند و در مسیر درست و 
سالم قرار گیرند. به عقیده وی، صنایع فولادی همچون فولادمبارکه 
در کشور کارآفرینی و رشــد اقتصادی به همراه دارند. وی افزود: 
فولادمبارکه یکی از افتخارات کشــور و از شرکت های »مادر« در 
صنعت ایران به شمار می آید. اگر فعالیت شرکت فولادمبارکه متوقف 
شود، بســیاری از واحدهای صنعتی در ســطح کشور نیز تعطیل 
خواهند شد. به عقیده حجت الاسلام سیدمحمدرضا میرتاج الدینی 

شرکت فولادمبارکه با ظرفیت تولید بیش از هفت میلیون تن فولاد 
در ایران باعث شده تا چرخ های صنعتی کشورمان به راه افتد. 

 معاون غذا و داروی دانشگاه علوم پزشکی استان زنجان گفت: با توجه به کمبود برخی از داروها اعم از سابریل در کشور، توصیه 
می شود در صورت پیدا کردن برند ایرانی آن با مشورت پزشک مصرف کنند و از داروهای غیرداروخانه ای استفاده نکنند. مریم 
نوبرانی، با اشاره به تأیید نمونه ویروس جهش یافته انگلیسی در استان قزوین اظهار کرد: با توجه به هم جوار بودن استان زنجان با 
استان قزوین و تعاملات موجود، زنجانی ها باید بیش از گذشته، سه اصل مبارزه با کرونا یعنی استفاده صحیح از ماسک، رعایت 
حفظ فاصله اجتماعی و پروتکل های بهداشتی را جدی بگیرند؛ زیرا وجود ویروس جهش یافته انگلیسی در استان زنجان غیرمحتمل 
نیست. وی با بیان اینکه واکسن کووید۱۹ در استان همسو با همه کشور با واکسیناسیون کادر درمان آغاز شده است، افزود: تفاوت 

در دریافت مبالغ از بیماران بستری مبتلا به کرونا به لحاظ نوع خدمات دریافتی آنان است.

رئیس اتاق بازرگانی استان زنجان با بیان اینکه طی 
سه سال گذشته ۲۹محصول مختلف تولیدی زنجان 
بیش از ۱۷میلیــون دلار صادرات رخ داده اســت، 

گفت: این میزان ۹درصد صادرات استان را تشکیل 
می دهد. علی یگانه فرد گفت: در راســتای عملیاتی 
کردن نقشه راه تجارت خارجی استان از نظرات بخش 

خصوصی و ظرفیت کارشناسی اتاق بازرگانی استان 
استفاده شده اســت. وی اظهار کرد: حل مشکلات 
واحدهای تولیدی هم در اولویــت کارها قرار گرفته 
است. وی گفت: ۶۵واحد تولیدی در بخش صنایع برق 
و الکترونیک در استان فعال است و برای بیش از پنج 
هزار و ۵۳۰نفر در این بخش اشتغال ایجاد شده است. 

یگانه فرد  ابراز داشت: سهم واحدهای صنایع برق و 
الکترونیک استان از کل صنایع استان ۵درصد است و 
اولویت های سرمایه گذاری در صنایع برق و الکترونیک 
استان تولید ورق هسته ترانس، تولید مفتول مسی به 
عنوان ماده اولیه و تولید و مونتاژ لوازم خانگی با برند 

معتبر است.

رئیس اتاق بازرگانی استان زنجان:

 ۱۷میلیون دلار صادرات در زنجان انجام شد

نوید فولادمبارکه برای تامین نیازهای فعالان اقتصادی کشور
رئیس هیئت مدیره شرکت فولادمبارکه:


